
 

For samtlige staldskoledeltagere må jeg sige, at jeg har været utroligt imponeret over jeres engagement og villig-
hed til at foretage ændringer i jeres faste rutiner. Det har været en absolut fornøjelse at arbejde med jer.  
 
Som afslutning bad jeg jer komme med tilkendegivelser, om hvad I synes om forløbet, og det kommer næsten 
ucensureret her: 

 

• Det var godt at komme rundt om de forskellige emner på møderne 

• Det var spændende at se, hvordan andre gebærder sig mht. yversundhed og tage det gode med hjem 

• Vi ville gerne have været på besætningsrundtur inden teori og praktik 

• Det var godt at blande teori og praksis 

• Vi kunne grine af dyrlægen :)  

• Vi lærte hinanden at kende 

• Det var godt at lære af folk, der rent faktisk havde haft tingene i hænderne 

• Forløbet måtte ikke have været kortere 

• Inspirerende at se, hvordan andre arbejder 

• Godt at høre forbedringspunkter og selv vælge ud, hvad der giver mening at praktisere i egen besætning 

• Der måtte gerne være flere besætninger med i projektet 

• Vi samlede op fra de forrige besøg ved hvert besøg, det kunne være interessant at lave 1. separat op-

samlingsbesøg for at høre hvilke ændringer der holder i længden." 

 
Personligt synes jeg, at det giver noget mere mening at sætte alle staldskoler i gang samtidig, især hvis vi skal 
benchmarke istedet for at nogle deltagere stadig ikke har haft besøg og alligevel indgår i sammenligningen. 
Jeg ved heller ikke om sådan noget som videoklippene og fb gruppen kommer til at motivere, da filmene (inkl. 
mine egne) ikke rigtigt er seværdige og fordi det er svært at holde en fb gruppe levende, hvis ikke der hele tiden 
sker noget.  

 

http://ec.europa.eu/agriculture/index_da.htm

